

# Franckesche Stiftungen zu Halle

## Brief von Philipp Melanchthon an Ulrich v. Mordeisen.

**Melanchthon, Philipp**

**Wittenberg, 14.11.1559**

---

### Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

### Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-74218](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-74218)

S. v. clariss. vir & patrono cariss.

Propter vestras occupationes Lipsiae  
minus vos interpellavi. Et differe  
deliberatione de Theologiae promotione  
ad nostrum congressum in proximo  
mercatur Lipsico. Hinc nuncio  
Sinsfeldensi de dyndicatione  
controversiarum quas ibi concionatores  
moverunt, de aliquot propositionibus  
quarum haec una est, An retineatur  
sp. s. nobis nostra obedientia. In  
Heidelbergensi controversia hoc articulus est,  
discussus in Elaboris is qui Heshusio  
adversatus est. An Heshusius ibi  
mansurus sit, nunc scio. Sed Heidelberg  
non vocatur, et suasi ut non acciperetur  
Francofordiae ad adunatum venditum  
Liberis Musculis cum alia quodam Lectoris

de hac propositione. Negat vnam  
esse propositionem. Bona opera sunt  
necessaria, etiam si non addamus  
particula ad salutem. Senatus  
Academiae iussu nos pariter, suas  
situationes exhibere scriptas. Nunc  
historiam aliam non habebat. Vnde nobili  
rischio opto, ut hanc ipsius in  
antiqua migratione in vni pub. et ipsi  
sunt facta, et filium dei censeat  
Ecclesia vni, ut Illustriss. Principi  
vni suspensio Elictorum de vos  
vni gubernat de promissis. Iudicio  
vni honestum et dignum esse. Benarum  
habetur bonorum dominum Zischli, et  
vni ceteri deum. Ideo spero vni  
conferendum vobis gratiam fore.  
Orar vultis. die 14 Nouemb. 1889.

Philippus Melancthon